
 

 
 

Αθήνα, 15 Μαρτίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

Θέμα: «ΕΠΙΣΚΕΥΗ ΔΙΚΑΣΤΙΚΟΥ ΜΕΓΑΡΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ» 

 

Σύμφωνα με πληροφορίες μας, στο Δικαστικό Μέγαρο Κατερίνης, σημειώνονται από το έτος 2017 και εντεύθεν, 

είτε πτώσεις των διακοσμητικών μαρμάρων του κτιρίου είτε επισημάνθηκε αρμοδίως και επανειλημμένα ο 

επικείμενος κίνδυνος πτώσης αυτών, αν και το Δικαστικό Μέγαρο Κατερίνης είναι σχετικά πρόσφατη 

κατασκευή. 

 

Επειδή καθημερινά επισκέπτονται το ως άνω Μέγαρο δεκάδες Δικαστών, Δικαστικών υπαλλήλων και λοιπών 

εργαζομένων σε αυτό και βεβαίως εκατοντάδες πολιτών, άρα η διακινδύνευση της σωματικής ακεραιότητας ή 

της ζωής αυτών αφορά σε πληθώρα ανθρώπων και αυξάνεται κατακόρυφα ο κίνδυνος ατυχήματος.  

 

Με βάση τα ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Τελεί το Υπουργείο εν γνώσει της επικινδυνότητας του Δικαστικού Μεγάρου Κατερίνης; Αν ναι, από 

πότε; 

2. Έχει ενημερώσει το Υπουργείο το αρμόδιο Ταμείο Χρηματοδοτήσεως Δικαστικών Κτιρίων (ΤΑΧΔΙΚ); 

Αν ναι, από πότε; 

3. Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί έκτοτε το ΤΑΧΔΙΚ; 

4. Έχει μήπως ήδη συνταχθεί τεχνική μελέτη για την επισκευή και έχει τυχόν εγκριθεί κονδύλιο 

επισκευής; Αν ναι, ποιο είναι το πλήρες χρονοδιάγραμμα εκτέλεσης επισκευών; 

5. Υφίστανται μήπως περαιτέρω εισηγήσεις και, αν ναι, έχουν ληφθεί πρωτοβουλίες για λοιπές 

παρεμβάσεις / βελτιώσεις στο Δικαστικό Μέγαρο Κατερίνης, όπως για την ενεργειακή του 

αναβάθμιση; 

6. Έχει εξετάσει τη δυνατότητα συγχρηματοδότησης του έργου ή των έργων επισκευών και 

αναβάθμισης του Δικαστικού Μεγάρου Κατερίνης από κονδύλια του «Εθνικού Στρατηγικού Πλαισίου 

Αναφοράς» (ΕΣΠΑ); Αν ναι, μέσα από ποια Δράση και για χρηματικό ποσό τι ύψους; 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ)  
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